

SPIS TREŚCI

	Str.
1. Andrzej Flisowski: Prof. Czesław Kluczny - życie i działalność naukowa .....	7
2. Henryk Orwat: Wspomnienie o emerytowanym doc. dr hab. Józefie Szpileckim .....	15
3. Andrzej Zastawny, Barbara Rabsztyn: Wstępne pomiary półokresu rozpadu $^{87}\text{Rb}$ licznikiem ostrzowym .....	17
4. Marian Palej, Anna Pogonowska: O relacjach zachodzących pomiędzy rzutami tzw. stożkowych środków i stożkowych podstawowych .....	23
5. Anna Pogonowska: Elementy określające stożkowe środków przy rzutowaniu stożkowej na płk okręgów .....	29
6. Grażyna Kozłowska: Twierdzenie aproksymacyjne w pewnych funkcyjnych przestrzeniach Fréchet'a .....	35
7. Jolanta Śmigielska: Uogólniona nierówność typu Grunsky'ego-Nehariego dla funkcji klasy $S_1^{RT}$ i $S_1^R$ .....	41
8. Jolanta Śmigielska: Pewne szczególne przypadki nierówności Grunsky'ego-Nehariego dla funkcji klasy $S_1^{RT}$ i $S_1^R$ .....	53
9. Jerzy Kogut: Remarks on projections in group algebra of some discrete groups .....	63
10. Mieczysław Kucharzewski: Pewna metoda określania funkcji w sposób uwikłany .....	67
11. Józef Wojnarowski, Stanisław Zawiślak: Układ mechaniczny jako uogólniona sieć .....	87

## СОДЕРЖАНИЕ

	Стр.
1. Анджей Флисофски: Профессор Чеслав Ключны - жизнь и научная деятельность .....	7
2. Геирх Орват: Воспоминания о пенсионере, бывшим доценте, Юзефе Шпилецком .....	15
3. Анджей Заставны, Барбара Рабштын: Предварительные измерения полупериода распада $^{87}\text{Rb}$ остриёвым счётчиком .....	17
4. Мариан Палей, Анна Погоновска: О взаимосвязанностях между проекциями начальной кривой и кривой центров при проектировании конусных .....	23
5. Анна Погоновска: Элементы определяющие конусные сечения центра при проектировании конусных на пучёк окружностей .....	29
6. Гражина Козловска: Аппроксимационные теоремы в некоторых функциональных пространствах фреше .....	35
7. Ёлянта Съмигельска: Обобщённое неравенство Грунски-Нехари для функций класса $S_1^{RT}$ and $S_1^R$ .....	41
8. Ёлянта Съмигельска: Некоторые особенные случаи неравенства Грунски-Нехари для функций класса $S_1^{RT}$ and $S_1^R$ .....	53
9. Ежи Когут: Замечания по поводу проектирования в некоторой дискретной алгебре групп .....	63
10. Мечислав Кухажевски: Некоторый метод определения функции по неявному способу .....	67
11. Юзеф Войнаровски, Станислав Зависьляк: Механическая система как обобщённая сеть .....	87

## CONTENTS

	Page
1. Andrzej Flisowski: Prof. Czesław Kluczny - the life and scientific activity .....	7
2. Henryk Orwat: In memory of doc. dr hab. Józef Szpilecki .....	15
3. Andrzej Zastawny, Barbara Rabsztyn: Preliminary measurements of the $^{87}\text{Rb}$ half-life by means of the needle counter .....	17
4. Marian Palęj, Anna Pogonowska: On relations between projections of the so called conic centres and basic conic .....	23
5. Anna Pogonowska: Elements defining conic centres by projection of the conic onto pencil of circles .....	29
6. Grażyna Kozłowska: Approximation theorem in certain functional Frechet spaces .....	35
7. Jolanta Śmigielska: The generalized Grunsky-Nehari inequality in the class $S_1^{RT}$ and $S_1^R$ .....	41
8. Jolanta Śmigielska: Some particular cases of the Grunsky-Nehari inequality in the class $S_1^{RT}$ and $S_1^R$ .....	53
9. Jerzy Kogut: Remarks on projections in group algebra of some discrete groups .....	63
10. Mieczysław Kucharzewski: A method of implicit defining of functions .....	67
11. Józef Wojnarowski, Stanisław Zawiślak: Mechanical system as the generalized network .....	87